### VIRTUES OF REACHING OUT

ٱدُعُ إِلَىٰ سَبِيلِ رَبِّكَ بِٱلْحِكُمَةِ وَٱلْمَوْعِظَةِ ٱلْحَسَنَةِ ۗ وَجَدِلُهُم بِٱلَّتِي هِيَ أَحُسَنُۚ إِنَّ رَبَّكَ هُوَ أَعُلَمُ بِمَن ضَلَّ عَن سَبِيلِهِۦۗ ۚ وَهُوَ أَعُلَمُ بِٱلْمُهُتَدِينَ



'Invite (all) to the way of your Lord with wisdom and beautiful preaching; and argue with them in ways that are best and most gracious: for your Lord knows best who have strayed from His Path and who receive guidance..."

Surah An Nahl 16:125











**Every Sunday beginning with 10** September we shall conduct classes regularly and according to a committed schedule inshaallah.

**Basic Quran Reading -**Muqaddam, Iqra and Beginners Fiqh

10.30 a.m. Lessons on Towards **Understanding of Islam** 

Please help to inform others and spread the message. With your support IOA Lebuh Acheh shall endeavour to be a centre to reach out for Islam, inshaallah.

## VIRTUES OF TEACHERS AND TEACHING GOODNESS

إِنَّ اللَّهَ وَمَلَائِكَتَهُ وَأَهْلَ السَّمَوَاتِ وَالْأَرَضِينَ حَتَّى النَّمْلَةَ فِي جُحْرِهَا وَحَتَّى النَّمْلة فِي جُحْرِهَا وَحَتَّى اللَّهُ وَمَلَامِ النَّاسِ الْخَيْرَ الْحُوتَ لَيُصلُونَ عَلَى مُعَلِّمِ النَّاسِ الْخَيْرَ

"Allah, His angels and all those in the Heavens and on Earth, even ants in their ant-hills and fish in the water, call down blessings on those who instruct others in beneficial knowledge."

[Hadith related by al Tirmidhi]



# VIRTUES OF LEARNING AND TEACHING AL QUR'AN

خَيْرُكُمْ مَنْ تَعَلَّمَ الْقُرْآنَ وَعَلَّمَهُ

"The best among you (Muslims) are those who learn the Qur'an and teach it."

(Hadith of Prophet Muhammad # related by al Bukhari)



#### VIRTUES OF REACHING OUT

فَوَاللَّهِ لَأَنْ يَهْدِيَ اللَّهُ بِكَ رَجُلاً :قَالَ رَسُولُ اللهِ صلى الله عليه وسلم لِعَلِي فَوَاللَّهِ لأنْ يَكُونَ لكَحُمْرُ النَّعَم رواه البخاري ومسلم وأحمد .خَيْرٌ لكَ مِنْ أَنْ يَكُونَ لكَحُمْرُ النَّعَم

The Messenger of Allah said to Ali bin Abi Thalib: "By Allah, if a single person is guided by Allah through you, it will be better for you than the best of camels (immeasurable reward)."

(Hadith related by Bukhari, Muslim & Ahmad)



# WHAT CAN WE CONTRIBUTE TO OUTREACHING?

- Donations and Financial Support to sustain
  Outreach programs and maintain its
  operations as well as its premises
- Volunteering for its activities
- Provide young successors to IOA
- Help to promote and publicise IOA



